
Onze gemeente ligt op een mooie 
plek, de stad aan de ene kant, het 
Groene Hart aan de andere kant. 
Alle denkbare voorzieningen zijn te 
vinden in de regio. En ja, Schiphol
is een van die voorzieningen die 
ons ook zorgen baart. Economisch 
gezien veel voordelen, maar qua 
geluid- en fijnstofoverlast een buur-
man die best wel flink aangespro-
ken mag worden op zijn maatschap-
pelijke verantwoordelijkheid. Zeker 
als het om Uithoorn en De Kwakel 
gaat, is de overlast de afgelopen 
jaren merkbaar toegenomen. Dit 
moet een halt toegeroepen worden!

Afgezien van de overlast van 
Schiphol is Uithoorn een plek 
waar veel mensen graag wonen. 
Dat willen we graag zo houden. 
Veel mensen uit de regio kiezen al 
dan niet gedreven door de relatief 
gunstige huizenprijzen in onze 

gemeente om hier te komen wonen. 
Dat is iets om trots op te zijn.
Tegelijk heeft dit een keerzijde. 
De druk op de woningmarkt groeit 
snel waardoor het voor onze eigen 
inwoners steeds moeilijker wordt 
een geschikte huur- of koopwoning 
te vinden. De opties om veel bij te 
bouwen raken langzaam uitgeput, 
dus moeten we zoeken naar 
nieuwe oplossingen. 

Sociale of gesubsidieerde huur-
woningen zijn er, gelet op de 
inkomensverdeling in onze 
gemeente, meer dan genoeg. 
Probleem is echter dat de mensen 
geen aanspraak meer hebben op 
een gesubsidieerde huurwoning 
nauwelijks kunnen doorstromen. 
De oplossing is volgens ons daar-
om om aantrekkelijke huurwo-
ningen in het middensegment te 
creëren. Het bijbouwen van sociale

/gesubsidieerde woningen is geen 
oplossing voor het probleem, maar 
vergroot het alleen maar.

Aantrekkelijke koopwoningen in de 
diverse prijssegmenten zijn zeer 
gewenst. Dit bevordert de door-
stroming voor mensen die groter 
of juist kleiner willen gaan wonen. 
Denk aan mensen waarvan de kin-
deren uit huis zijn, of ouderen die 
behoefte hebben aan een woning 
met zorgvoorzieningen dichtbij. 
Wij gaan creatief kijken naar de 
mogelijkheden van onze beperkte 
bouwruimte. Hierbij mag op voor-
hand niks uitgesloten worden, dus 
tiny houses, kangaroo woningen, 
dubbele lintbebouwing, etc. 

Kortom, de VVD gaat voor gewel-
dig wonen in Uithoorn en De Kwa-
kel!

Wonen in deze mooie gemeente met voor ieder wat wils!

 

Wie is...
Jan HazenOp woensdag 21 maart zijn de verkiezingen voor 

de Gemeenteraad van Uithoorn en De Kwakel. 
U heeft het vast al gezien op straat, in de lokale 
kranten en op de politieke websites; de verkiez-
ings koorts is weer losgebarsten. Alle politieke 
partijen strijden daarbij om uw aandacht en uw stem. 

In deze verkiezingskrant presenteert VVD 
Uithoorn-De Kwakel haar plannen op hoofdlijnen en 
natuurlijk stellen ook de kandidaten zich voor. Een 
sterk team met een mooie mix van ervaring, leef-  
tijd en achtergrond. We hebben er allemaal zin in!

Onze campagne richt zich bij deze verkiezingen op 
5 hoofdthema’s, namelijk Veiligheid, Buurt, Bereik-
baarheid, Sport en Wonen.

Ze zijn met elkaar verbonden, namelijk door 
het vertrouwde thema van de lokale VVD: 
De gemeente Uithoorn is een fijne plek om te leven, 
te wonen en te werken. En dat moet zo blijven!

Daarnaast mag u natuurlijk ook van ons verwachten 
dat wij ons inzetten voor een goed bestuur, goed 
onderwijs, sterke economie en natuurlijk een finan-
cieel gezonde gemeente met lage lasten.

Wij zien u graag op 21 maart in het stemlokaal en 
hopen dat u VVD Uithoorn-De Kwakel opnieuw uw 
vertrouwen wilt geven.

Jan Hazen
Lijsttrekker

VVD UITHOORN - DE KWAKEL

Beste inwoners van Uithoorn en De Kwakel,

Jan is opgegroeid in de Noordoostpolder. 
In 1985 is hij voor zijn werk bij de Nederlandse 
Douane met zijn echtgenote en 2 jonge kinderen 
in Uithoorn in de Meerwijk komen wonen. Inmiddels 
woont hij met zijn vrouw in De Kwakel. Hij is sinds 2010 lid van de 
Gemeenteraad. 

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
Vanuit mijn bestuursfunctie bij de roei- en kanovereniging Michiel 
de Ruyter kwam ik regelmatig in aanraking met de gemeente en 
merkte dat als je dingen voor elkaar wilt krijgen de gemeenteraad 
de club is die daar over gaat. Daarnaast houd ik er niet zo van om 
vanaf de zijlijn alleen commentaar te leveren, maar wil dan liever 
iets doen.

De keuze voor de VVD was snel gemaakt. Ik ben er stellig van over-
tuigd dat persoonlijke vrijheid en zelf je keuzes kunnen maken het 
leven mooier maken.

Wat ga je dan doen?
Ik ga me er opnieuw voor inzetten om te zorgen dat onze fijne 
woonomgeving en goede voorzieningen tenminste in stand blijven 
en waar mogelijk nog beter worden.  
Want Uithoorn is... waar je thuis bent! 

En wat doe je daarnaast?
Ik ben een hartstochtelijk hobbytuinder die zijn eigen groenten 
kweekt. Daarnaast roei ik elke zondag op de Amstel met mijn vaste 
roeiploegje. En natuurlijk leuke dingen doen, zoals popconcerten 
en buurtactiviteiten.

NEEM CONTACT OP MET DE UITHOORNSE VVD

WWW.VVDUITHOORN.NL
EMAIL  FRACTIE@VVDUITHOORN.NL

FACEBOOK  VVDUITHOORN
TWITTER  @VVDUITHOORN



Het is belangrijk dat we ons veilig 
voelen in onze eigen buurt en 
in huis. En ook de dagelijkse rit 
naar school, werk of sport moet 
veilig zijn. Het merendeel van de          
Uithoornaars en Kwakelaars voelt 
zich ook veilig. Dat willen wij 
graag zo houden. 

Iedereen kan zelf ook een bijdrage 
leveren aan een schone, hele en 
veilige omgeving. Door verdachte 
of onveilige situaties te melden 
kunnen de gemeente en hulp-          
diensten dat snel oppakken. Wij 
zijn dan ook voorstander van           
initiatieven waardoor de veiligheid 
in de buurt verbetert, zoals buurt-
preventie en sociaal alarm. Samen 
werken wij aan een veilig Uithoorn 
en de Kwakel. 

Ook de wegen in Uithoorn zijn 
veilig. Bij het plannen van nieuwe             
wijken wordt veel aandacht              
gegeven aan de veiligheid voor o.a. 
fietsers en voetgangers. 

De nieuwe verkeerssituatie in het 
dorpscentrum die de komende 

jaren zal worden aangelegd zal 
door de VVD nauwlettend in de 
gaten worden gehouden. Als de 
verkeersveiligheid in het geding 
komt zal de gemeenteraad moeten 
ingrijpen. 

Daarom wil uw lokale VVD:
• de zichtbaarheid van politie en 
   handhavers vergroten;
• problemen in de buurt verder 
    aanpakken;
• de betrokkenheid van inwoners 
    en ondernemers vergroten.

Waar jong en oud zich veilig kunnen voelen.

 

Nick  is  opgegroeid  in  Amstelveen  maar  ziet 
Uithoorn sinds 2015 als zijn thuis. Samen met zijn 
vrouw en twee kleine kinderen woont hij in de wijk 
Zijdelwaard. Voor hij in Uithoorn kwam wonen werkte 
hij voor deze gemeente als adviseur. Vanuit die positie 
leerde hij Uithoorn en de Kwakel goed kennen. Nick is nu werkzaam 
als adviseur grondzaken bij een ontwerp en consultancyorganisatie 
op het gebied van de natuurlijke en gebouwde omgeving.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
Vanuit mijn werk krijg ik de kans om aan mooie projecten in het hele 
land te werken. Dat wil ik ook graag kunnen doen in mijn eigen buurt. 
Als raadslid betekent het dat ik zo breed mogelijk maatschappelijk 
betrokken kan zijn om onze gemeenschap en buurten te verbeteren. 

Wat ga je dan doen?
De komende vier jaar wil ik mij inzetten om de nog beschikbare 
ruimte optimaal te benutten voor woningbouw, uiteraard met 
behoud van het groen en om onze woonomgeving heel, veilig en 
schoon te houden. Net zo belangrijk vind ik dat naast fijn wonen het 
ook prettig opgroeien en oud worden moet zijn in zowel Uithoorn als 
de Kwakel. Onderwijs en zorg krijgen dan ook extra mijn aandacht.
 
En wat doe je daarnaast?
Leuke dingen doen met mijn gezin! Ook probeer ik in mijn vrije tijd 
regelmatig te sporten maar die tijd benut ik dan vaker aan klussen, 
barbecueën of probeer ik Netflix uit te kijken.

Wie is...
Nick Bergman

 

Sinds 2011 woon ik onze gemeente, vanaf 2016 
in het Burg. Kootpark waar ik met veel plezier 
woon. Het leuke aan de wijk is dat het compact 
is, en dat er hierdoor best veel onderling contact is 
en er ook samen iets wordt georganiseerd, zoals een buurtborrel 
of BBQ. Mijn kinderen wonen ondertussen zelfstandig en hebben 
allebei een leuke baan, en ik ben zelfs sinds 2 jaar trotse opa van 
een prachtige kleindochter.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
In de regio Amsterdam is Uithoorn een prettige woonplaats met 
alle voordelen van een grote stad in de buurt, en dat wil ik graag zo 
houden en waar mogelijk nog verbeteren. Dat is mijn belangrijkste 
drijfveer voor het raadslidmaatschap, en ook mijn manier om een 
steentje bij te dragen aan onze gemeenschap.

Wat ga je dan doen?
Groenvoorzieningen, speelplaatsen en een gevarieerd woningaan-
bod voor gezinnen, met bijbehorende voorzieningen zoals scho-
len, winkels, wegen en openbaar vervoer, is wat we zeker moet-
en vasthouden. De overlast van het vliegverkeer van Schiphol is 
mijn grote zorg. Mijn inzet voor de komende 4 jaar is daarom om 
een weg te vinden om de overlast te beperken en daarmee onze 
woonomgeving prettig en leefbaar te houden. Werkgelegenheid en 
economie is een argument, maar dit mag niet alleen op het conto 
van de inwoners van Uithoorn en De Kwakel komen.

En wat doe je daarnaast?
Ik werk als innovatie aanjager in de agri & food sector voor een 
grote landelijke ondernemersorganisatie. Een geweldige baan om 
zo bezig te zijn met de toekomst van ons dagelijks eten. En voor 
de vrije tijd die rest probeer ik nog wat aan beweging te doen op de 
fiets, lekker uit te eten en te werken aan een betere wereld.

Wie is...
Marcel van Haren?

Uithoorn aan de Amstel. Waar het 
goed is om te wonen voor jong en 
oud. Ruimte voor gezinnen. Waar 
mensen voor elkaar klaar staan. 
Waar ruimte is voor eigen keuzes
en waar iedereen zijn of haar 
talenten verder kan ontwikkelen.

Na 16 jaar gemeenteraadslid voor 
de VVD geef ik het stokje door. Tijd 
voor een terugblik. Wat is er in die 
jaren door de gemeenteraad voor 
elkaar gekomen in Uithoorn en de 
Kwakel? Waar ben ik trots op? 

Wat hebben we met de VVD in de 
coalitie bereikt?

•  de ongelijkvloerse kruising met  
    de eindelijk omgelegde N201;  
•  nieuwe schoolgebouwen met 
    moderne gymlokalen;
•  mooie vernieuwde winkelcentra 
    met vrij parkeren en voldoende 

    parkeerplaatsen in de wijken;
•  meer ruimte voor sport en rec-
    reatie en 
•  een samenleving waar gemeente 
    en vrijwilligers samenwerken om 
    een mooi dorp te bouwen. Van en 
    voor ons allemaal.

Samen met mijn collega raads-
leden heb ik me sterk gemaakt 
voor een gemeente waar het prettig 
wonen en werken is. Voor jong en 
oud.  Mijn motivatie was en is dat 
ik met plezier in Uithoorn ben op-
gegroeid, dat mijn ouders en hun 
buren er al bijna 50 jaar met veel 
genoegen wonen. Dat gun ik mijn 
kinderen en hun leeftijdsgenoten 
ook van harte. We hebben met de 
VVD als grootste partij veel voor 
elkaar gekregen. Ik ging de raad 
in om als volksvertegenwoordiger
en inwoner mee te beslissen 
over belangrijke onderwerpen. 

Om erop toe te zien dat ons    
verkiezingsprogramma in daden 
werd omgezet. Zodat we onze be-
loftes waar konden maken. Hoe 
houden we onze gemeente pret-
tig leefbaar? Laat ik een paar 
echte VVD onderwerpen kiezen:

Sport en recreatie
Sport is leuk en gezond. Door de 
VVD komt er een extra sporthal 
op sportpark De Randhoorn. 
Zodat nog meer jeugd van Qui 
Vive en De Legmeervogels ook in 
de winter in Uithoorn kan blijven
sporten. Dat was hard nodig. 
Bedankt sporthal Leimuiden en 
gemeente Aalsmeer, maar binnen- 
kort kunnen onze kinderen op de 
fiets naar zaaltraining!

Elke wijk heeft op loopafstand 
veilige speelvelden. Zodat kinder-
en van elke leeftijd op een leuke 
manier zichzelf motorisch kunnen 
ontwikkelen en de wereld om hen 
heen beter leren kennen.

Goed gymnastiekonderwijs en 
sporten in verenigingsverband 
zijn onmisbaar voor een gezonde 
ontwikkeling van kinderen tot 
sociale en gelukkige volwassenen. 
De VVD neemt sport serieus. 
Iedere school heeft binnenkort 
moderne gymlokalen.  Beloofd 
is beloofd! De afgelopen jaren 
hebben we flink geïnvesteerd in 
de aanleg van (kunst)grasvelden 
en ook wordt de Scheg gereno-
veerd. Wij als ouders en vrijwil-
ligers maken het mogelijk dat er 
in Uithoorn voluit van sport en 
andere mooie dingen kan worden 
genoten. Met dank aan de actieve 
leden die zich vrijwillig inzetten 
voor een hecht verenigingsleven 
en leuke evenementen (Uithoorns 
Mooiste,   jeugdtoernooien van 
handbal, voetbal en hockey, de 
Avondvierdaagse, roei en scout-
ing activiteiten en nog veel meer). 
Zo kunnen kinderen en volwassen 
betaalbaar en met plezier gezond 
bezig zijn. Zo maken we deel uit 
van een    sociaal netwerk van 
mensen die er voor elkaar zijn. 
De VVD vindt het ook belangrijk 
dat ouderen voldoende plekken 
hebben om elkaar te ontmoeten 
en bijvoorbeeld te bridgen. De 
Legmeer, De Kwakel en Meerwijk 
verdienen meer aandacht. Naast 
Thamerdal en Europarei mag er 
ook in andere wijken meer aan-

dacht komen voor mensen die 
elkaar willen ontmoeten. Wat is 
de nieuwbouw in Europarei mooi 
geworden. Dat hadden we jaren 
eerder moeten doen!

Wat ik zelf een mooie overwin-
ning vind, is dat er nu een brug 
komt tussen het Libellebos en 
het hondlosloopgebied achter de 
Europarei. Een langere wandeling 
met of zonder hond wordt dan 
eindelijk mogelijk. Ik zie er naar 
uit! In elke wijk moet een veilig 
gebied komen waar honden los 
kunnen lopen. Waar betaal je ten-
slotte hondenbelasting voor?

Werk en wonen, bereikbaarheid 
en veiligheid
We zijn een echte forensen-           
gemeente in een omgeving waar 
gelukkig veel werk is. Dankzij 
de overdracht van taken aan de         
gemeente leveren we nu veel 
beter (en goedkoper) maatwerk 
voor mensen met een afstand tot 
de arbeidsmarkt. Het is belangrijk 
dat we voldoende ruimte bieden 
voor werkenden om in onze           
gemeente te kunnen wonen. Zij 
zijn het fundament voor onze
welvaart. Meer eengezinswoningen 
en vrije huursector woningen zijn 
daarom nodig. 

Over bereikbaarheid: goede 
verbindingen met Amsterdam, 
Amstelveen, Haarlem en Schiphol
zijn belangrijk om prettig te 
wonen in ons dorp. Met goede 
winkelgebieden (gratis parkeren!), 
een mooie Amstelpromenade met 
leuke horeca. We hebben prach-
tige historische steden in de buurt 
met bioscopen, theaters, topziek-
enhuizen en onderwijsinstellingen 
waar je binnen 45 minuten bent. 
Je komt er allemaal snel en        
gemakkelijk met de auto, de fiets 
of het openbaar vervoer. En met 
de nachtbus is tot laat uitgaan 
in Amsterdam mogelijk.  Sinds 
december is er via de busbaan 
een frequente en snelle verbind-
ing (25 minuten!) met Station 
Schiphol. Niet langer overstappen 
als je op Schiphol werkt of je laten 
halen en brengen van en naar de 
luchthaven. Super!

Waar ik verder trots op ben? Dat 
er nu een veilig fietspad langs de 
Noordammerweg is. Schooljeugd, 
sporters en andere fietsers hoeven 

niet meer over de “snelweg” te 
fietsen richting Qui Vive of het 
Alkwin Kollege en Thamen.
De omlegging van de N201 was 
stap 1 om van de files en over-
last van het drukke verkeer af te 
komen. Ik ben blij dat mijn voor-
stel voor een ongelijkvloerse 
kruising met de Zijdelweg is uit-
gevoerd. Voor de doorstroming 
naar Amstelveen is dat veel beter. 
Geen files meer in het oude dorp. 
En om in Meerwijk te komen 
sta je niet meer elke middag 
ellenlang voor het stoplicht te 
wachten. Nu nog een verbreding 
van de weg naar Amstelveen en een
klaverblad om de rotondes 
veiliger te maken. Dan staan we ’s 
morgen ook niet meer onnodig in 
de file richting Amsterdam. 

Wat is er nog meer bereikt? Alle 
bushaltes zijn ongelijkvloers aan- 
gelegd en bij oversteekplaatsen 
zijn de trottoirs verlaagd. Samen 
met goede verlichting en mooi 
onderhouden groen dichtbij huis 
is Uithoorn mooi en veilig voor 
iedereen. 

De VVD heeft de afgelopen jaren 
in het college veel bereikt en ik 
ben blij dat ik me naast de drukte 
van ons gezin en mijn werk, mij als 
volksvertegenwoordiger, net als 
veel andere vrijwilligers voor ons 
dorp nuttig heb kunnen maken. 
We zijn een liberale welvarende 
gemeente en dat moet zo blijven.
Ons werk willen we met een 
vernieuwde ploeg enthousiaste- 
lingen voortzetten. Zodat onze 
gemeente ook de komende 16 
jaar een prettige plek blijft om te 
wonen en te werken. Bedankt voor 
het vertrouwen. 

Stem daarom ook deze keer lijst 
1: VVD!
 

Nick Roosendaal blikt terug op 16 jaar raadswerk 
De plek waar ik me voor inzet en me thuis voel: met hart voor ons dorp

Nick
Roosendaal

De VVD staat voor een veilige buurt. Niet door erover te praten, maar 
door er iets aan te doen!



Gebruik van de 
aso-wet
Soms gaan inwoners gebukt 
onder woonoverlast. Dat kent 
vele vormen. Een hond die dag 
en nacht blaft, ernstige vervuil-
ing in en rondom de woning, 
buren die laat in de nacht luid-
ruchtige gasten over de vloer 
hebben. Op initiatief van de VVD 
is er sinds vorig jaar de aso-wet 
(Wet aanpak woonoverlast), die 
maakt dat we mensen kunnen 
aanpakken die langdurig voor 
overlast zorgen. 

De burgemeester kan met deze 
nieuwe wet in de hand asociale 
buren een officiële waarschu-
wing geven en gedragsverand-
ering afdwingen. Werkt dit niet, 
dan riskeren de overlastgevers 
een boete of zelfs uithuisplaats-
ing.

De VVD wil dat deze wet 
ook daadwerkelijk binnen de 
gemeente wordt gebruikt als 
dat nodig is. Door de aso-wet 
actief uit te voeren kan veel 
overlast worden voorkomen. 
Buren van overlastgevers horen 
niet door de gemeente en de 
politie van het kastje naar 
de muur gestuurd, maar juist 
actief geholpen te worden. 

 

Rebecca is geboren in de Legmeer en is op 
9-jarige leeftijd naar Zijdelwaard verhuist waar 
ze nu nog steeds met heel veel plezier met haar 
3 tienerkinderen woont. Ze heeft een achtergrond als 
bedrijfseconoom, ondernemer en coach. Afgelopen raadsperiode 
heeft zij zich onder andere ingezet op het gebied van financien, 
jeugd- en ouderenzorg en sport.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
Ik vind het belangrijk dat iedereen een bijdrage levert in de 
samenleving hoe klein of groot die ook is. Zelf ben ik altijd             
actief op de scholen van mijn kinderen, bij de sportverenigingen 
en doe ik vrijwilligerswerk. Als het om de gemeente gaat hoor je 
vaak dat mensen hier fijn wonen, maar ook wat ze nog niet goed       
vinden gaan. Ik ben gaan kijken welke verantwoordelijkheid ik 
hierin kan nemen. De beste manier voor mij is actief te worden in 
de lokale politiek en zo mijn stem te laten horen. 

Wat ga je dan doen?
Het is gebleken dat de communicatie tussen de gemeente en de 
inwoners beter moet.  Inwoners hebben namelijk zelf vaak prima 
ideeën en willen graag meedenken. Met heldere communicatie 
over de verwachtigingen, het proces en de uitkomst kunnen daar 
prachtige initiatieven ontstaan! Bij het participeren en com-    
municeren kan ik een rol vervullen. Verder wil ik mij net als           
afgelopen periode hard maken voor de zorg voor jong en oud en 
het belang van sporten blijven onderstrepen.

En wat doe je daarnaast?
Salsa dansen, karate, de buitenlucht in en lekker wandelen met 
mijn honden, een goed boek lezen of leuke dingen doen met      
familie en vrienden, ik geniet overal volop van!

Wie is...
Rebecca Sterrenberg

 

Michael Bouwmeester is opgegroeid in de 
buurgemeente De Ronde Venen, en op zijn 
zeventiende verhuisd naar de gemeente Uithoorn 
waar hij nu met zijn zwangere vriendin en hun
zoontje in het dorp van de Kwakel woont. Verder is Michael 
werkzaam in de transport en logistiek. Hierdoor weet hij dat een 
goed wegennet belangrijk is voor iedereen.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
De passie voor de politiek heb ik altijd al gehad in alle vormen 
en maten. Toen ik eind 2016 de mogelijkheid had om mij aan te 
sluiten bij de VVD heb ik dat ook meteen gedaan. Zo kan ik mij de 
aankomende raadsperiode volop in gaan zetten om deze mooie 
gemeente nog mooier, veiliger en beter te maken dan die nu al is.

Wat ga je dan doen?
Dat wil ik vooral gaan doen op het gebied van sport. Sport is niet 
alleen leuk en gezond maar ook erg belangrijk voor de sociale 
contacten zowel voor jong als oud.
Iedereen moet kunnen spelen, bewegen en sporten. Door middel 
van sportclubs maar ook speeltuinen in de buurt en goede paden 
om op te kunnen hardlopen.

En wat doe je daarnaast?
Ben ik vooral bezig met mijn gezinnetje en mij zelf nuttig te mak-
en voor verschillende dingen in de buurt. Ik ben graag buiten, 
niet alleen om te sporten maar ook gewoon om te genieten van 
de buurt en de natuur en lekker te wandelen met de hond.

Wie is...
Michael Bouwmeester

Een fijne buurt waar jong en oud 
zich thuis voelt maken we samen; 
met én voor elkaar!

Elkaar begroeten, helpen met 
kleine klusjes, de buurt schoon 
houden en wellicht samen wat 
leuke activiteiten organiseren. Het 
zijn maar een paar voorbeelden om 
een gezellige sfeer bij u in de buurt 
te creëren.

De VVD heeft ervoor gezorgd dat 
er in de hele gemeente mooie 
speelvoorzieningen zijn aan-
gelegd waar kinderen veilig kunnen 
buitenspelen. Deze willen we graag 
behouden en goed onderhouden.

In onze gemeente wonen ook veel 
ouderen en eenzame mensen die 
gebaat zijn bij een gezellige buurt. 

De VVD vindt het dan ook belang-
rijk dat er in iedere wijk de 
mogelijkheid is om samen te komen 
om bijvoorbeeld een kopje koffie te 
drinken, een spelletje te spelen, 
een wandelingetje te maken of om 
elkaar op een andere manier te 
ontmoeten. 
Verder moet de gehele openbare
ruimte en de openbare voor-
zieningen goed toegankelijk zijn 
voor mindervaliden.

Wij vinden het erg belangrijk dat 
u zich veilig voelt in uw buurt. 
Kapotte straatverlichting moet 
snel gemaakt worden, het groen 
mag niet overwoekeren zodat de 
paden en het zicht vrij blijven en er 
kunnen whatsappgroepen gemaakt 
worden. De buurtbewoners kunnen 
elkaar dan snel op de hoogte bren-
gen als er iets is. Wij zijn tenslotte 

als inwoners de ogen van de politie.

Een buurt waar je je thuis voelt 
vraagt dus een stukje eigen ver-
antwoordelijkheid en een stukje 
ondersteuning van de gemeente. 

De VVD wil:
• Goede voorzieningen in alle 
   buurten; 
• Aantrekkelijke groenvoorziening 
   die goed wordt onderhouden;
• Optreden tegen verrommeling en 
   vervuiling;
• Een aantrekkelijk woon- en ver
   blijfsgebied in het dorpshart aan 
   de Amstel
• Terugdringen van de overlast 
   van Schiphol.

Samen zorgen we er voor dat het 
voor iedereen heerlijk wonen blijft 
in onze gemeente!

Hart voor je buurt hebben.

De VVD vindt sport en beweging 
heel erg belangrijk en daarom 
investeert de VVD daar ook in. 
Niet alleen dat sporten leuk en 
gezond is, is het ook erg goed voor 
jong en oud en voor de sociale 
contacten. 

Omdat wij het belangrijk vinden dat 
ieder kind kan sporten heeft onze 
Gemeente het Jeugdsportfonds. 
Ouders die het financieel minder 
hebben kunnen via dit fonds toch 
hun kind lid maken van een sport-
vereniging. 

Verder werken sportverenigingen, 
scholen en buitenschoolse opvang 
nauw samen om de schoolgaande 
jeugd zoveel mogelijk met plezier 
te laten bewegen. Voor ouderen 
zijn er ook leuke laagdrempelige 
activiteiten zoals loop- en wandel-
groepen.

De VVD vindt het belangrijk dat het 
gymmen onder schooltijd in een 
gymlokaal op school gebeurt of op 
geringe loopafstand van de school. 
Na schooltijd kunnen de kinderen 
lekker buiten spelen op de trap- en 
speelveldjes in de buurt en zijn er 
in iedere wijk door initiatief van 
de VVD mooi onderhouden speel-
plaatsen.

Verder krijgt het Duet een nieuwe
gymzaal en naast een ver-          
nieuwde Scheg komt er ook een 
derde sporthal bij de Randhoorn.
Dit is een langgekoesterde wens 
van de VVD die eindelijk uit-
komt.  Zo krijgen we namelijk
veel meer sportcapaciteit en kan 
onder andere iedere vereniging
gewoon in onze eigen gemeente in 
de winter doorsporten.

De VVD wil een goed sportklimaat 
voor iedereen!

Sport is er voor iedereen!

Lees het volledige 
verkiezings-

programma op
 

www.uithoorn.vvd.nl/
standpunten

VVD-lid worden 

iets voor jou? 

Probeer nu voor 

  slechts € 25,-

Kies voor doen,

word lid!



 

Mijn naam is Marvin Polak, 40 jaar, en ik ben 
op dit moment wethouder namens de VVD. 
Hiervoor was ik acht jaar lang raadslid. Daarvoor 
ben ik werkzaam geweest in de luchtvaart en in de 
ICT. Ik woon in totaal 34 jaar in Uithoorn en heb drie kinderen.  
De  afgelopen vier jaar was ik verantwoordelijk voor de lokale 
economie, ruimtelijke ordening, sociale zaken en verkeer en 
openbaar vervoer.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
Ik heb mij sterk gemaakt voor bedrijven en winkelcentra, de 
glastuinbouw, een mooi en nieuw dorpscentrum, het creëren van 
werk voor mensen die zonder werk zijn komen te zitten en het 
nog beter bereikbaar maken van onze gemeente. Zo ben ik er 
ook verantwoordelijk voor dat er een snelle tramverbinding komt 
tussen Uithoorn en Amsterdam.

Wat ga je dan doen?
De komende vier jaar zal in het teken moeten staan van uitvoer-
en. Doen! De dorpscentrum plannen zullen nu echt zichtbaar op 
straat moeten worden, de rails van de tram moet gelegd worden, 
mensen die kunnen werken moeten nu ook echt aan het werk 
geholpen worden en Uithoorn zal de komende vier jaar weer een 
stukje mooier worden om in te wonen. Dat is waar ik mij voor 
inzet!

En wat doe je daarnaast?
Naast mijn werk probeer ik zo veel mogelijk tijd te besteden 
aan mijn kinderen. Ook hou ik erg van koken, Ajax en mijn 
vrijwilligerswerk voor een jeugdvereniging.

Wie is...
Marvin Polak

Dat is zorgen dat raadsleden en 
commissieleden input krijgen 
over zaken die in de samen-           
leving spelen en in de gemeente- 
lijke vergaderingen worden 
besproken.

Je kan wel makkelijk zeggen dat 
de afstand tussen de politiek en 
de burger steeds groter wordt, 
maar door eigen initiatief kan je 
er wat aan doen.

Word lid van een politieke partij, 
praat mee in de fractie, geef je 
mening, stel problemen en bevin-
dingen in onze samenleving ter 
discussie.

Ik doe dat al meer dan 30 jaar en 
merk telkens weer dat raadsleden 
en commissieleden dat zeer op 
prijs stellen in hun mening vor-
mend beraad.

Gewoon even een voorbeeld uit 
de Kwakel.

Daar groeit en bloeit het                 
verenigingsleven door een grote 
participatie van onder andere 
vrijwilligers. Het Dorpshuis is 
van de Gemeente Uithoorn. De 
verenigingen betalen huur en 
krijgen een stukje subsidie.

De mensen in de Kwakel zijn 
best in staat dit Dorpshuis zelfs-
tandig te exploiteren en te runnen 
mits de Gemeente bereid is dit 
tegen een reële waarde op een 
haalbare manier aan hen over te 
dragen.

Geen onnodige bureaucratie 
maar gewoon volledig zelf ex-
ploiteren. Zo wordt de Gemeente 
van het nodige werk ontlast. Dat 
kunnen ze in de Kwakel best wel, 
het wordt dagelijks bewezen.

Fractie assistent, wat is dat?

Kees de Kuiper, fractie assistent

Voor de VVD is de bereikbaarheid 
van onze gemeente van groot     
belang. Want als je het hebt over 
een fijne gemeente om te wonen, 
is het essentieel dat je er snel en 
makkelijk kan komen. Zeker als 
je werkt of op school zit in een 
andere gemeente. En dan bedoel-
en we niet alleen per auto, maar 
ook per fiets en met het openbaar 
vervoer.

Hier is de afgelopen jaren al heel 
veel voor gedaan. De N201 is ein-
delijk omgelegd. Dit zorgt voor veel 
minder overlast binnen het dorp 
en zorgt voor een betere verbind-
ing richting Utrecht, Den Haag en 
Schiphol. Ook hebben we de wegen 
en fietspaden binnen de gemeente 
flink aangepakt om overal sneller 
en veiliger te kunnen komen. 

Met snelle busverbindingen richting 
Utrecht en Schiphol/Hoofddorp is 
Uithoorn een echt OV-knooppunt 

geworden waarbij je makkelijk 
naar alle windstreken kan reizen. 
Daar komt in de nabije toekomst 
nog een tramverbinding richting 
Amsterdam bij.

Hiermee is een hele grote stap 
gezet, maar we zijn er nog niet 
helemaal. Ook zijn er nog een aan-
tal fietspaden in slechte staat of 
nog niet veilig genoeg. Die moet-
en de komende periode aangepakt 
worden. Zeker de fietspaden waar 
veel kinderen gebruik van maken, 
onderweg naar school of de sport-
vereniging.

Vervolgens wil de VVD zich hard 
maken voor het herinrichten van 
de Koningin Máximalaan. Die is 
nog altijd ingericht als 80 km/u 
weg met alle drukte en overlast die 
daarbij hoort. Deze weg blijft nodig 
voor het bereikbaar houden van 
Uithoorn, maar kan wat de VVD 
betreft best teruggebracht worden 

naar een inrichting als lokale weg. 
Zo houden we de juiste balans tus-
sen bereikbaarheid en leefbaarheid.

Wat autoverkeer betreft zijn er 
nog twee grote knelpunten: De 
Zijdelweg die in de spits nog altijd
vast staat en de N201 richting 
Mijdrecht en de A2. Helaas zijn 
deze wegen niet van Uithoorn en 
kunnen we daar dus niet meteen 
mee aan de slag. Toch wil de VVD 
zich de komende periode maximaal 
inzetten voor verbreding. 

Vooral de drukte op de Zijdelweg 
moet op zeer korte termijn worden 
teruggedrongen!

Bereikbaar, nu en in de toekomst!

 

Daan is opgegroeid in Langeraar (gemeente 
Nieuwkoop) en is vorig jaar, na zijn studie in 
Enschede, teruggekomen naar de regio. 
In Uithoorn vond hij rust met de voorzieningen van 
Amsterdam op steenworpafstand. Hij werkt als planner voor rep-
aratieonderhoud aan sociale huurwoningen bij een aannemer in 
Wormerveer.

Waarom actief in de gemeentepolitiek?
Tijdens mijn studie merkte ik hoe leuk ik het vond om me als 
bestuurslid en toezichthouder in te zetten voor mijn medestudent. 
Nu wil ik die ervaring inzetten om meer mensen te kunnen helpen 
door als kritische partner mee te denken over het gemeentebe-
leid.

Wat ga je dan doen?
Ik ga kritisch kijken naar de plannen van de gemeente. Bereik-
baarheid, met de auto, de fiets en het OV, moet nóg beter worden 
zodat werk en ontspanning altijd goed en snel bereikbaar zijn.

En wat doe je daarnaast?
Ik ga graag met mijn vriend naar het theater of musea. Daarnaast 
kook ik graag voor vrienden en vind ik het heerlijk om te wandelen 
met onze hond.

Wie is...
Daan Egberts

Woorden bouwen geen 
huizen.

Plannen realiseren 
zichzelf niet.

Buurten knappen 
zichzelf niet op.

Straten worden niet 
vanzelf veiliger.

Onze gemeente wordt 
niet zomaar prettiger 

om in te wonen.

Daar moet je wat voor 
doen.

Gelukkig kun je daar 
voor kiezen.

Kies 21 maart. 

Irenebrug blijft tweerichtingsverkeer


